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Verslag Algemene Bewonersvergadering van de BHS op 
woensdag 20 april 2022 

Aanwezig: 40 wijkbewoners (inclusief bestuur) en 4 gasten:  Tamara Ekamper (gemeente 
Groningen), Bart Dijk (Laos landschapsarchitecten), Ryan Lievaart en Dirkje Hartmans 
(Rijkswaterstaat). 

1. Opening en welkomstwoord door de voorzitter van de BHS, Chris van Malkenhorst 
Chris van Malkenhorst heet alle aanwezigen welkom. Hij deelt mee dat Niels Keissen van de  
Gemeente Groningen, die aanwezig zou zijn bij het onderwerp Gerrit Krolbrug, heeft 
afgezegd, vanwege ziekte. 
 
2. Voorstelrondje bestuur:  
De huidige bestuursleden (Chris van Malkenhorst, Bert Meijberg, Marga Hesseling en Peter 
Altena) en de financieel adviseur van het bestuur (Ria Visser) stellen zich kort voor. 

 
3. Vaststellen notulen ABV 2021: deze worden ongewijzigd goedgekeurd. 

 
4. Jaarverslag secretariaat:  
De secretaris staat aan de hand van een PowerPointpresentatie stil bij wat er het afgelopen 
jaar aan activiteiten/ ontwikkelingen heeft plaats gevonden in onze wijken. 

 
5. Jaarverslag penningmeester en verslag kascommissie: 
Ria Visser geeft een toelichting op de gepresenteerde rekening en balans over 2021. Op de 
balans staat een bedrag aan vorderingen, zijnde advertentie-inkomsten van het wijkblad 
over 2021 die in dat jaar nog niet zijn betaald en in 2022 zullen binnenkomen. Er is 2021 een 
bedrag aan ontvangen subsidie van de gemeente in 2020 terug betaald, omdat er vanwege 
corona in dat jaar weinig activiteiten geweest zijn, en dus nauwelijks kosten zijn gemaakt. 
Wel is door de BHS een bedrag van € 500 bijgedragen in de kosten voor de acties die het 
GKB-comité in 2021 heeft gevoerd. Uiteindelijk heeft dit alles geresulteerd in een tekort. 
 
Marco Berken doet namens de kascommissie verslag van hun bevindingen. De commissie 
heeft de stukken gecontroleerd en deze akkoord bevonden. Zij adviseert de 
vergadering décharge te verlenen aan de penningmeester en het bestuur voor het 
gevoerde financiële beleid. De vergadering neemt dit advies over. Dit betekent dat de 
rekening en de balans over 2021 zijn vastgesteld. De vergadering benoemt als 
kascommissie voor 2023 Kit Kegelaar en Hennie Scholten. 

 
6. Begroting 2022:  
Chris van Malkenhorst geeft een toelichting op de begroting. Kit Kegelaar vraagt of er in 
begroting geen gelden zijn opgenomen voor eventuele activiteiten rond de Gerrit Krolbrug. 
Chris antwoordt dat die niet apart zijn begroot, maar dat daar wel ruimte voor aanwezig is in 
de begroting. Het bestuur zet nadrukkelijk in op het stimuleren van activiteiten in de wijk, 
daarvoor zijn middelen in de begroting opgenomen. De vergadering gaat akkoord met de 
gepresenteerde begroting. 
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7. Voorstel tot benoeming / herbenoeming van bestuursleden:  
Het voorstel tot herbenoeming van Peter Altena als bestuurslid wordt door de vergadering 
overgenomen. 

 
8. Afscheid Hans van Leeuwen voor jarenlange inzet voor de wijk: 
Hans van Leeuwen is onlangs gestopt als redacteur van het wijkblad. Dat is reden om hem 
nu te bedanken voor zijn jarenlange inzet voor de wijk, op veel verschillende manieren. Chris 
van Malkenhorst spreekt hem toe en overhandigt hem een cadeau.  

 
9. Mededelingen: 
Marga Hesseling memoreert dat Christa van der Werff zich bij het bestuur had gemeld als 
kandidaat-penningmeester. Ze heeft een tijdje meegedraaid als kandidaat-penningmeester, 
en zich daarbij ten volle ingezet, maar uiteindelijk heeft ze niet gekozen voor het 
penningmeesterschap. Marga bedankt Ria Visser voor het ondersteunen van het bestuur op 
financieel terrein en overhandigt haar een bloemetje.   

 
10. Rondvraag: geen vragen. 

20.45 uur Pauze 

11. Presentatie uitwerking Landschapsvisie Hunzezone Ulgermaborg door Tamara Ekamper 
van de gemeente Groningen en Bart Dijk van LAOS landschapsarchitecten. 

 
Tamara Ekamper, werkzaam bij de afdeling Stadsontwikkeling van de gemeente Groningen, 
geeft een korte toelichting op de achtergronden van de Landschapsvisie. De Hunze was 
vroeger een belangrijke rivier, maar er is nu niet veel meer van te zien. Vanuit oogpunten 
van water, groen en ecologie wil de gemeente de Hunze een plek geven in de stad. Te 
beginnen met het opkalefateren van de Hunzeboord. Het is de bedoeling om de Hunze wat 
breder te maken. De landschapsvisie is vastgesteld, het gaat nu om het aan de slag gaan met 
het uitvoeringsplan. Er is niet genoeg geld om in één keer uitvoering te geven aan het 
volledige herstel van de Hunzeboord. Er is nu budget om eind van dit jaar / begin volgend 
jaar een begin te maken. Er moet nog besloten worden waar gestart wordt. 
 
Bart Dijk geeft vervolgens een presentatie van de uitwerking van de Landschapsvisie zoals 
die door zijn bureau op verzoek van de gemeente, is gemaakt. Doel is om het 
landschappelijke en natuurlijke karakter te behouden. Er wordt gewerkt met herkenbare 
elementen (tichelwerk, een huisstijl). Bedoeling is het waterpeil in de Hunze te verhogen, en 
de steile oevers te vervangen door geleidelijk aflopende oevers. Langs de oever zal een 
wandelpad worden aangelegd. Vanuit de bewoners wordt zorg uitgesproken over het 
verhogen van het waterpeil, komen kruipruimtes onder water te staan? Worden de bomen 
op de Hunzedijk daardoor niet verzwakt? Een bewoonster vraagt of het fietspad langs de 
Hunzeboord verbreed kan worden. Nu zitten de verschillende gebruikers naar haar idee 
elkaar soms in de weg. Bart Dijk gaat in op het recreatieve gedeelte, bedoeling is om daar 
knotwilgen langs het paadje neer te zetten, dat uitkomt op het Heerdenpad. Er is daar een 
buurt-ontmoetingsplek gepland. Door een paar sprekers wordt gepleit voor het handhaven 
van de paardenpak in het gebied. Daar wordt intensief gebruik van gemaakt. Bart Dijk geeft 
aan dat het de bedoeling is om de ondergroei bij het bosje te verwijderen. Dit om dat gebied 
wat opener te maken. Bewoners pleiten ervoor het wat verwilderde karakter van dat gebied 
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te behouden. Bart Dijk en gemeente zijn in gesprek met de mensen van het 
mountainbikepark om te bekijken of het mogelijk is ze elders een plek te geven.  
 
12. Hoe verder met de Gerrit Krolbrug? Toelichting door Dirkje Hartmans en Ryan Lievaart 

van Rijkswaterstaat. 
 
Dirkje Hartmans presenteert hoe Rijkswaterstaat de huidige situatie voor de bewoners wil 
verbeteren, zo lang de nieuwe brug er nog niet is. Dit door het aanleggen van hellingbanen 
aan beide zijden van het kanaal, die aansluiten op de bestaande voetgangpersbrug, aan de 
westzijde. Daardoor moet het voor fietsers en mensen die gebruik maken van een 
scootmobiel of rollator mogelijk / gemakkelijker worden de oversteek te maken. Deze 
voorziening moet 4 meter breed worden, en van beide zijden te gebruiken zijn. De bedoeling 
is dat deze oplossing er begin 2023 ligt. De voetgangersbrug aan de zuidzijde blijft zoals die 
is. Een bewoonster vraagt of het huidige fietspad die langs het Wessel Gansfortcollege loopt 
intact blijft. Dit zal worden nagegaan. Rijkswaterstaat is met verschillende stakeholders in 
gesprek over deze oplossing. De oplossing moet nog verder worden uitgewerkt. Gevraagd 
wordt of hierover ook overleg plaats vindt met de bewonersorganisaties. Het is de bedoeling 
dat dat vóór 11 mei gebeurt. Dirkje Hartmans vertelt dat deze oplossing wordt uitgewerkt, 
de minister heeft namelijk voor deze oplossing gekozen. Het stijgingspercentage van de 
hellingbanen is 3,5%. Het is de bedoeling dat deze oplossing zo gemaakt wordt dat het 7 jaar 
mee kan. Bert Meijberg verzoekt om de bewonersorganisaties zo snel mogelijk te betrekken 
bij de uitwerking van dit plan. 
 
Ryan Lievaart geeft een presentatie van het proces dat uiteindelijk moet leiden tot het 
realiseren van een nieuwe brug gebaseerd op de vastgestelde voorkeursvariant. Hij vertelt 
dat er op 11 mei een inloopbijeenkomst is voor bewoners in het Floreshuis. Daar kunnen ze 
informatie krijgen over de nieuwe brug, de uitwerking, de geplande bochtverruiming, het 
verplaatsen van de ligplaatsen en het plan tot verbetering van de huidige situatie. Op dit 
moment zijn ze met stakeholders, zoals de Fietsersbond en de gehandicaptenorganisaties, in 
gesprek. Zij kijken naar de moties die door de gemeenteraad zijn vastgesteld bij de 
besluitvorming over de voorkeursvariant en de kansen in relatie tot andere ontwikkelingen 
in de omgeving. Als alles volgens planning verloopt gaat in 2025 de schep de grond in, en is 
de brug in 2027/2028 klaar. Op de vraag wanneer de bewonersorganisaties in beeld komen 
antwoordt Ryan Lievaart dat dat later in het proces zal gebeuren, bij de uitwerking van het 
voorlopig ontwerp. Door Chris van Malkenhorst wordt aangegeven dat aangenomen moties 
door de gemeenteraad juist pleiten voor het betrekken van de bewoners bij de uitwerking 
van de plannen. Hij geeft ook aan dat het Gerrit Krolbrugcomité de toezegging heeft gehad 
van Rijkswaterstaat dat zij betrokken wordt bij de uitwerking. M.a.w. hij verzoekt 
Rijkswaterstaat de bewoners in een zo vroeg mogelijk stadium van uitwerking te betrekken. 
En niet alleen via een inloopbijeenkomst in het Floreshuis. Bert Meijberg pleit ervoor om de 
gemeenteraad in kennis te stellen van het ongenoegen van de bewoners over het in hun 
ogen onvoldoende betrekken door Rijkswaterstaat van de bewoners (organisaties).  
 
13. Sluiting.  

Chris van Malkenhorst bedankt de sprekers voor hun aanwezigheid en hun bijdrage, en dat 
wordt ondersteund door Marga Hesseling met het overhandigen van een bos bloemen of 
een fles wijn.  Alle aanwezigen worden bedankt voor hun aanwezigheid.  


